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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury

– podkomisji stałej do spraw transportu kolejowego (nr 1)
28 stycznia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw transportu kolejowego, obradująca pod przewodnic-
twem posła Pawła Olszewskiego (KO), przewodniczącego Komisji Infrastruk-
tury, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Marcin Mykietyński, 
Jakub Sindrewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):

Szanowni państwo, otwieram posiedzenie stałej podkomisji do spraw transportu kolejo-
wego. Na podstawie listy obecności stwierdzam kworum. Nie będę już powtarzał zasad 
wyboru, są one bowiem jasne i klarowne. Czy są zgłoszenia kandydatur na przewodni-
czącego?

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Panie przewodniczący, chciałbym zgłosić kandydaturę pana Mariusza Trepki na funk-
cję przewodniczącego stałej podkomisji i zaproponować, aby prezydium tej podkomisji, 
która liczy 15 posłów, było 3-osobowe, czyli jeden przewodniczący i dwóch zastępców. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Czy jest sprzeciw wobec kandydatury? Nie widzę. Czy są inne kan-
dydatury? Nie widzę. Możemy przyjąć przez aklamację, że pan poseł Trepka został prze-
wodniczącym stałej podkomisji. Gratuluję, panie przewodniczący.
Przystępujemy do wyboru wiceprzewodniczących. Chciałbym zgłosić kandydaturę 

pana posła Grabarczyka. Wyraża zgodę?

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Tak, wyrażam.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Proszę bardzo, pan przewodniczący Polaczek.

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Chciałbym zgłosić kandydaturę na wiceprzewodniczącego pana posła Aleksandra Mrów-
czyńskiego. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję serdecznie. Czy są inne kandydatury z klubu Lewicy?

Poseł Maciej Kopiec (Lewica):
Myślę, że później na posiedzeniu tej podkomisji to wyjdzie, ponieważ nie jestem przy-
gotowany.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu od członków podkomisji,  to przyjmiemy ten wariant. Nie 
widzę. Dziękuję serdecznie.
Zamykam posiedzenie podkomisji do spraw transportu kolejowego. Prezydium wraz 

z przewodniczącym gratuluję.


